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Rady Miasta w Sanoku
mgr Andrzej Romaniak

Interpe lacia radnego Macieja Drwięgi w sprawie:

funkcj onow ania Tygo dnika Sanockiego

W związlll z uzyskaniem od Redaktora Naczelnego zaskakujących

odpowi edzi na pytanie dla czego na łamach gazety nie ukazŃa się istotna dla

Mieszkańców informacja o podwyzszeniu wynagrodzenia Burmistrza Miasta

Sanoka zwtacam się ponownie z zapytaniami:

1) skoro rzekomo z powodu organizacji sesji Rady Miasta Sanoka

w godzinach popołudniowych we czwartek (iak czytamy

w odpowiedzi Redaktor Naczelnej) nie było mozliwości, by zarrtieŚciĆ

takąinformację w papierowym wydaniu w dniu następnym to dlaczego

ta informacja nie pojawiła się w kolejnym wydaniu, w następnym

tygodniu ? I proszę nie odpowi adać, że informacja ukazńa się na

portalu ,,TS" i już nie było takiej potrzeby gdyż powszechnie

wiadomo, że po wersję papierową sięgają Czytelnicy z innego

przedzińu wiekowogo, ktorzy nie mają mozliwości skorzystania

z wy dania internetoweg o gazeĘ

2) czy w przeszłości kiedy sesje Rady Miasta aktualnej kadencji byŁy

organizowane we czwartki w godzinach popołudniowych Redakcja

zawszę stosowńa zasadę, żę informacje z sesji ukazywńy się tylko

w formie elektronicznej) a nie pojawiały się w wydaniach

paprerov-ych?
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